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Abstract (en)
A support for labels (1') is made from a multi-layer structure (1) comprising a support band (2) coated on its two faces with adhesive films (4,5)
intended to be cut to form first and second series of labels. The method comprises temporarily separating the second adhesive film (5) from the
support band during the cutting operation of the first adhesive film to form the first series of labels (30). An Independent claim is included for a label
support.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de fabrication d'un support d'étiquettes (1') à partir d'une structure multicouche (1) comportant une
bande de support (2) revêtue sur ses deux faces d'un premier (4) et d'un deuxième (5) films adhésifs destinés à être découpés pour former des
première et seconde séries d'étiquettes respectives. Le deuxième film adhésif (5) est séparé temporairement de la bande de support (2) pendant
l'opération de découpe du premier film adhésif (4) pour former la première série d'étiquettes (30). <IMAGE>
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